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 PROTOKÓŁ nr XXXIX/2018 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  31 stycznia 2018 roku 

w sali remizy OSP w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 14
00

, godz. zakończenia 15
30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 14 radnych 

Obecni na posiedzeniu:  

1.Radny Powiatowy  – Tomasz Jeziorski  

2.  Wójt Gminy                 - Bogdan Sośniak  

3. Skarbnik Gminy  - Zbigniew Kowalik 

4.  Sekretarz Gminy  - Jerzy Szyja 

5. Przedstawiciel Izby Rolniczej -  Halina Szyjka 

6. Pracownicy Urzędu Gminy w Opatowie. 

7. Sołtysi  wg listy obecności załączonej do protokołu 

8. Radni wg listy obecności załączonej do protokołu 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniej  sesji  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

6. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

7. Podjęcie uchwał w sprawie  

a. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 -2020    

b. wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

stanowiącej 

własność komunalną 

c. zmiany uchwały nr 143/XXXI/2009 Rady Gminy Opatów z dnia 8 kwietnia 2009r w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę 

oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych na terenie Gminy Opatów dodatków do wynagrodzenia, nagród i 

dodatków socjalnych  
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8.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

9. Sprawy bieżące  

10. Zakończenie XXXIX  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Przewodniczący RG zapoznał z proponowanym porządkiem  obrad. Radny Mirosław 

Grzyb wnioskował aby z porządku wycofać punkt dot. Powołania Komisji Skarg i 

Wniosków, Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad wraz z propozycja wycofania 

punktu 4. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu   z poprzedniej  sesji  

4.  Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie  

a. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018 -2020    

b. wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 

stanowiącej 

własność komunalną 

c. zmiany uchwały nr 143/XXXI/2009 Rady Gminy Opatów z dnia 8 kwietnia 2009r w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę 

oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych jednostkach 

organizacyjnych na terenie Gminy Opatów dodatków do wynagrodzenia, nagród i 

dodatków socjalnych  

 

7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

9. Zakończenie XXXIX  zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 
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Ad-3. 

Protokół z sesji Rady Gminy z dnia   28 grudnia  2017r  został  przyjęty jednogłośnie, 

bez uwag 

Ad-4 i Ad-5. 

Informacja Wójta Gminy o bieżącym funkcjonowaniu gminy między sesjami:  

-  odnośnie fermy kurzej w Wilkowiecku – inwestor złożył odwołanie od decyzji SKO 

do Sądu w dniu 22 stycznia br. i czekamy na wynik rozprawy. 

- śmierć podopiecznej zamieszkałej w mieszkaniu socjalnym w Zwierzyńcu 

Pierwszym, czekamy na spadkobiercę, który zabierze rzeczy zmarłej by móc zrobić 

odbiór tego mieszkania  

- przygotowania do II etapu ustalania azbestu – wnioski do końca kwietnia br.  

-  zmiany w Kodeksie wyborczym , dla Rady Gminy zadania dot. podjęcia uchwał w 

sprawie okręgów wyborczych, a następnie obwodów głosowania.  

- procedura zbierania wniosków na solary i fotowoltaikę – 23 stycznia Zarząd 

Marszałkowski ogłosił listę rankingową pierwszego konkursu, na liście znajduje się 19 

gmin, przez wniosek gminy Panki konkurs nie jest do końca rozstrzygnięty,  nasza 

gmina tez będzie składać protest o ponowna ocenę, tak że nadal jesteśmy zawieszeni  

 Jeżeli chodzi o składane wnioski to zastrzegamy sobie prawo weryfikacji tych 

wniosków, nawet będzie rozważane losowanie gdyby tych wniosków było zbyt dużo, 

W pierwszej kolejności są osoby które złożyły wnioski w pierwszym terminie   

Radny Piotr Rojszczyk – czy w perspektywie planowana jest również 

termomodernizacja budynków  

Wójt Gminy – jak tylko będzie taka możliwość będziemy to analizowali  

Wójt mówił również na temat oświaty, jakie możliwości są możliwe do ograniczenia 

kosztów placówek oświatowych  

Na pewno Kurator w tym roku szkolnym nie wyda pozytywnej opinii na zamykanie 

placówek oświatowych  

Przy projektach organizacyjnych szkół możemy próbować wdrażać ograniczenia jeżeli 

chodzi  o placówki małe, a w szczególności klasy które liczą 1, 2 czy 3 uczniów 

(granice można ustalić) – np. łączenie klas,  

Ewidentnie małe szkoły to szkoła w Wilkowiecku i w Iwanowicach Dużych. Efektem 

tego działania powinno być wykreowanie w ciągu trzech lat sytuacji takiej ze 

powstaną dwie czy trzy  duże Szkoły Podstawowe. O tym będzie decydowała Rada.  
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Radny Andrzej Zalski – zapytał Wójta czy zmierza wystąpić z zarządzeniem do szkół 

w sprawie przedstawienia wytycznych do arkusza organizacyjnego  

 Wójt wyjaśnił, że będzie miał nad  tym kontrolę  od początku tworzenia arkuszy   

- pojawiła się deklaracja Państwa Olszewskich z Waleńczowa na nieodpłatne 

przekazanie swojej nieruchomości na drogę łączącą  ul. Szkolną z ul. Leśną w 

Waleńczowie , jest taka potrzeba bo w planie zagospodarowania przestrzennego  jest 

to przewidziane, część transakcji przejdzie na gminę.  Sprawa będzie omawiana na 

Komisji Porządku Publicznego 

Radny Stanisław Grzyb – jakie sa plany kanalizacyjne w Zwierzyńcu Drugim , bo w 

Zwierzyńcu Pierwszym już jest robione rozeznanie  

Wójt Gminy – na razie plany są we wstępnej fazie , robimy rozpoznania gdzie kto do 

jakiej oczyszczalni, prawdopodobnie Zwierzyniec Pierwszy do oczyszczalni w Opatowie a 

Zwierzyniec Drugi do oczyszczalni w MASKPOL. Na razie nie możemy robić wszystkiego 

na raz bo wiąże się to z kosztami.  

Sołtys wsi Opatowa – kiedy zacznie się remont chodnika w Opatowie Witocin 

Wójt Gminy odpowiedział, ze w każdej chwili może się rozpocząć, to zależy od aury  

Radny Jan Ślusarczyk zapytał o kanalizacje w Nabokowie, można by podłączyć tu od 

cmentarza w Iwanowicach Małych. 

Wójt Gminy- można by ale jest zbyt duży kawałek bez  zamieszkania, nie ma na to w tej 

chwili możliwości finansowych 

Radny Stanisław Grzyb – zapytał o kanalizacje na ul. Dębowej w Zwierzyńcu Pierwszym   

Wójt Gminy – w pierwszym etapie kanalizacja w Zwierzyńcu Pierwszym bez ul. Dębowej  

Radny Jacek Heluszka – co zostało uzgodnione z energetyka w sprawie przekopu słupa w 

Iwanowicach Dużych ul. Krzepicka od strony Dankowa? 

Wójt Gminy – na te chwile nic poza tym,  że w lutym przyjadą na wizję zobaczyć i wtedy 

będzie decyzja 

Radny Jacek Heluszka – zapytała na jakim etapie jest regulowany stan prawny od strony 

Dankowa ul. Krzepickiej? 

Wójt Gminy – musi sprawdzić, na razie nie wie  

Radny Jacek Heluszka zapytał czy Wójt rozmawiał ze  Starostą w sprawie remontu drogi w 

Iwanowicach Dużych –asfalt, chodnik, odwodnienie  

Wójt Gminy – Kierownik obwodu Pan Makowski uczestniczył ostatnio w  rozmowie z 

inwestorem   i będziemy wnioskowali aby wspólnie zastanowić się jak odbudować  te drogę 

po zakończeniu kanalizacji . 
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Radny Jacek Heluszka – ta firma która buduje kanalizację zrobi tylko część tej drogi, która 

zniszczy przy kanalizacji, a co z ta druga częścią drogi? 

Postawił wniosek aby zaprosić Starostę na sesje RG. 

Wójt Gminy zobowiązał się do zaproszenia osobiście Starosty na sesję RG, w terminie do 

niego dogodnym, 

Radny Jacek Heluszka przypomniał, że w roku 2016 było ustalone jednogłośnie żeby zrobić 

odwodnienie ul. Krzepickiej i poprosił, żeby tego dopilnować 

Radny Andrzej  Zalski poprosił, aby radny Jacek Heluszka wskazał możliwości  finansowe 

tych przedsięwzięć, z jakich to ma być środków , czy gminy czy powiatu? 

Radny Jacek Heluszka uważa, że na to maja być środki i z gminy i z powiatu. Najważniejsze 

aby to było zrobione  

Radny Powiatowy Tomasz Jeziorski – na 2018 rok nie przewidziano w budżecie powiatu 

środków na drogę w Iwanowicach Dużych.  

Przewodniczący RG – trzeba w tej sprawie rozmawiać z Powiatem. 

Radny Andrzej Zalski – sprostował sprawę budowy drogi w Zwierzyńcu Pierwszym, są 

pomówienia i posądzenia, ze buduje się w Zwierzyńcu drogę do lasu , cos się tam komuś w 

głowie pomieszało, a nie buduje się drogi tam gdzie mieszkają ludzie. 

Andrzej Zalski wyjaśnił,. ze począwszy od budowy ul. Szkolnej w Zwierzyńcu Pierwszym, 

która prowadzi do samego lasu . gmina wytyczyła tylko te drogę, a w całą budową drogi 

włączyło się  społeczeństwo zwierzynieckie , osobiście swoim sprzętem wykopał rowy, u 

profilował drogę i utwardził gruzem, przywiózł  frez swoim transportem, wszystko na własny 

koszt, gmina pomogła przy pomocy więźniów przy rozprowadzeniu tego frezu. Udział własny 

mieszkańców jest dużo większy niż udział gminy.  

Radny Leszek Biernacki – sporządzić wspólny wniosek z innymi gminami  do Funduszu 

Ochrony Środowiska  w sprawie barszczu Sosnowskiego 

Wójt Gminy odpowiedział,  ze przy okazji programu usuwania azbestu zapytamy w Funduszu 

czy jest taka możliwość i jaka  szansa i jakie dokumenty. 

Radny Andrzej Zalski – niech w tej sprawie podziała Zespół Antykryzysowy w Starostwie , 

wystąpić do nich w tej sprawie. 

Radny Jan Ślusarczyk – jest problem z tym, ze nie ma przepisów na to żeby zmusić rolnika do 

usunięcia barszczu ze swojej nieuprawianej działki  

Ad-6.  

Uchwała Nr 178/XXXIX/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2018 -2020    

Sprawę omówiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Anna Hyra. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Uchwała Nr 179/XXXIX/2018 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości stanowiącej 

własność komunalną 

sprawę wyjaśnił Wójt Gminy. Wyjaśnił, ze dotyczy to pomieszczenia dla osoby 

zajmującej się ubezpieczeniami społecznymi.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

 

Uchwała Nr 180/XXXIX/2018 w sprawie. zmiany uchwały nr 143/XXXI/2009 Rady 

Gminy Opatów z dnia 8 kwietnia 2009r w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom 

zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Opatów 

dodatków do wynagrodzenia, nagród i dodatków socjalnych  

Wójt Gminy udzielił wyjaśniań. 

 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 

Ad- 7.  

Odpowiedzi na zapytania radnych i sołtysów – były udzielane na bieżąco. 

Ad- 8 

Sprawy bieżące: 

Przewodniczący RG przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady Gminy. 

- pismo w sprawie dofinansowania zakupu autobusu dla Warsztatów w Hutce – na 

Komisje Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

- wniosek mieszkańców ul. Szkolna w Wilkowiecku oraz wniosek mieszkańców ul. 

Posadówka w Waleńczowie dot. dróg – na Komisje Porządku Publicznego Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony środowiska 
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Radny Andrzej Zalski – mamy się zajmować dofinasowaniem autobusu dla innej 

firmy? 

Stowarzyszenie „Nasza Szkoła”  występowało z wnioskiem o dofinansowanie zakupu 

pieca dla szkoły w Zwierzyńcu to rada się nie zgodziła. 

Przewodniczący RG – Komisja zajmie się ta sprawą i przekaże nam opinie. 

Radny Powiatowy – wycięcie drzew przy drodze z Iwanowic Dużych do Iwanowic 

Małych, sprawa już jest zlecona  

- chodnik ul. Szkolna w Opatowie do Szkoły Podstawowej w Opatowie – było 

spotkanie i wizja lokalna – zlecono opracowanie organizacji ruchu na tym  

skrzyżowaniu , bezie tam przejście na ul. Kościuszki na wysokości Pana 

Macherzyńskiego i na dzień dzisiejszy chodnik będzie w kierunku Wilkowiecka po 

prawej stronie. Zlecono opracowanie projektu. 

- opłaty za zajęcie pasa drogowego, gmina Opatów płaci najwięcej w całym powiecie, 

Powiat podjął uchwałę ze stawka 20 zł za m
2
, ale gminy odwołały się do SKO i 

uchwała została cofnięta, dlatego ta stawka 30 zł została dla Opatowa. Pieniądze są w 

powiecie potrzebne.  

Radny Andrzej Zalski nie zgadza się z tym co powiedział Pan Jeziorski , sprawa wcale 

nie jest zamknięta, przecież Rada Powiatu może wydać zarządzenie ze gmina Opatów 

będzie płaciła mniejszą stawkę 20 zł.  jak inne gminy  

Radny Artur Bednarek – kiedy będą poprawione rowy przy drodze przy Banku 

Spółdzielczym 

Tomasz Jeziorski – jeszcze jest na nie gwarancja 

Radny Piotr Rojszczyk – oświetlenie uliczne 

Ad-9 

Wobec zrealizowanego porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady Gminy  zamknął  

XXXIX zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

Protokołował 

Stanisław Kauf  


